
VERSLAG VAN DE LEDENRAADSVERGADERING VAN LENS op 8 oktober 1981 
 
Aanwezig:  
Aad Bogisch, Theo Booms, Ton v.d. Berg, André Christ, Hans Diemel, Loek Duivesteyn, Jos Kuypers, Ben Osse, Henk 
Rimmelzwaan, Leo van Rijn, Gabri v.d. Togt, Wim v.d. Linden, Frans Peters, Rob Bom, Jos Verschelden, Wil Heijnen, Pierre 
Heijnen.  
Verder aanwezig: 
Huug Houkes (erelid), Gerard van den Steen (secretaris), Jaap Colpa (bestuurslid), Cees Fortman (voorzitter) en Ad Coret 
(penningmeester).  
Afwezig met kennisgeving:  
Piet Bosch (lid LR), Koos Haket (erelid), Gerard van Reenen (lid LR), Martin Reuver (lid LR), Herman Straver (lid LR).  
 

1. OPENING 
Voorzitter voor vanavond is Aad Bogisch, notulist Pierre Heijnen.  
Voorzitter en notulist worden per vergadering aangewezen. Er is geen noodzaak tot het benoemen van een vice-voorzitter.  
 
2. NOTULEN VAN DE VERGADERING VAN 15 JUNI 1981:  
Wil Heijnen ten onrechte niet vermeld onder aanwezigen. Verder vastgesteld conform ontwerp.  
Naar aanleiding van deze notulen:  
- jaarverslagen commissies zijn inmiddels binnen bij de secretaris;  
- Ledenraad krijgt voortaan uittreksel van notulen bestuursvergaderingen;  
- ledenraadsleden, die moeten aftreden, doen dat per 1 juli, nieuwe leden treden dan toe.  
 
3. HUISHOUDELIJK REGLEMENT  
Thans nog geen behoefte hieraan.  
(Suggestie notulist: op volgende Ledenraadsvergadering iemand aanwijzen, die per vergadering nagaat welke zaken in 
Huishoudelijk Reglement opgenomen zouden moeten worden en daarvoor artikelen ontwerpt. Een aantal van deze zaken: 
wijze van verkiezing kascommissie, agendacommissie en minimaal aantal aanwezige leden, nodig voor stemmingen.)  
 
4. CONTRIBUTIES  
De heer Gerard van den Steen informeert de Ledenraad uitvoerig over de problemen bij het innen van de contributies en de 
wijze waarop hij deze problemen aanpakt. Blijkt uiteindelijk succesvol.   
Bestuur overweegt een aparte contributieregeling in te voeren voor zaalvoetballers en voor voetballers, die zowel in de zaal  
als op het veld aan de competitie meedoen. Voorstel bestuur zal worden voorgelegd aan de Ledenraad.  
 
5. CLUBGEBOUW/ACCOMMODATIE  
a. De heer Gerard van den Steen informeert de Ledenraad uitvoerig over de wijze waarop thans het onderhoud van de 

accommodatie plaatsvindt. Meldingen van gebreken lopen via hem naar de leden, die ingeschakeld kunnen worden 
bij de reparatie (waaronder Jos Verschelden).  

b.  Het bestuur is van mening dat de pui van het oude gedeelte van het clubgebouw opgeknapt zou moeten worden. 
Plannen zullen pas worden ontwikkeld, nadat er meer duidelijkheid bestaat over de financiële ruimte daarvoor.  

c.  Er is wel eens overwogen -door barcommissie? - om kleine bar te verplaatsen naar beneden, waar een jeugdhonk 
zou moeten worden ingericht. Het is geen officieel plan.  

d.  Zowel voor het verrichten van onderhoud als voor een regelmatige schoonmaakbeurt van de gebouwen zijn meer 
vrijwilligers dringend gewenst.  

e.  Terreinknecht Ome Nico Collee neemt afscheid zondag 11 oktober 1981 van het bestuur en op de 
nieuwjaarsreceptie van de vereniging. De heer Ap Loykens neemt voorlopig zondags zijn taak over.  

 
6. LEDENBESTAND  
De terugloop van het ledenbestand is vooral het gevolg van het achterwege blijven van voldoende aanwas van jeugdige 
leden. Dit is een algemeen verschijnsel waarmee bijvoorbeeld ook scholen te kampen hebben. Slechts een enkele vereniging 
slaagt er in om toch ledengroei te realiseren.  
Belangrijkste suggestie vanuit de vergadering: bewerk de scholen veel intensiever dan tot nu toe met informatie en 
wervingscampagnes van LENS.  
 
7. BESPREKING COMMISSIES 
a. Redactie: wedstrijdverslagen van het eerste ontbreken.  
b.  Toto/lotto: Er wordt een campagne gevoerd om nieuwe inleveradressen te krijgen. Voor informatie over nieuw toto-

lotto-systeem zie LENSrevue van 8 october 1981.  
c. Seco: De Seco heeft problemen met de huidige ontwikkeling van het fenomeen vriendenelftallen. De Seco besteedt 

hieraan aandacht in het jaarverslag. Voordat de Seco eventueel aanpassingen in haar beleid doorvoert, zullen deze 
worden voorgelegd aan de Ledenraad.   

d. Juco: De Juco heeft problemen met het vinden van voldoende goede leiders.  
 
8. PUBLIC RELATIONS  
De wervingsfolder, die is verspreid, heeft weinig response opgeleverd. Eénmalige folderactie is wellicht weinig zinvol.  
Bij herhaalde acties blijft het effect ook moeilijk meetbaar Tekst was te lang en advertenties niet geslaagd.  
De vergadering had weinig te klagen over de publiciteit in de dagbladen over LENS. Zowel Juco als Seco zullen dit jaar 
aandacht besteden aan het doen publiceren van toernooiprogramma in de dagbladen.  



Ledenraad is accoord met terughoudend beleid van het bestuur ten aanzien van het voordragen van ereleden en leden van 
verdienste.  
 
9. KASCOMMISSIE  
Volgens oude statuten zou Jos Keetman moeten aftreden. Ledenraad besluit dit aftreden ook nu te doen plaatsvinden en 
kiest behalve de zittende leden (Jos Witting en Peter Perreyn) Frans Peters. Reserveleden: Roy Vroom en Theo Booms.  
 
11. RONDVRAAG  
a. Naar aanleiding van een discussie over het functioneren van de Ledenraad, wordt besloten een agendacommissie in 

te stellen, bestaande uit André Christ, Frans Peters en Theo Booms. Deze stelt voor elke ledenraadsvergadering na 
overleg met het bestuur een agenda op. Voor de eerstvolgende keer hoeft dit niet: dan is het enige agendapunt: de 
begroting.   

b.  Er komt een jeugdhonk. Het bestuur is thans in gesprek met de Barcommissie over de bezetting ervan.   
c.  De verlichting langs de paden van het complex is slecht. De gemeente is al benaderd met het verzoek deze te 

repareren.   
d.  LENS heeft niet zoals ADO een protestbrief gestuurd in verband met mogelijke bedreigingen voor de sportkantine Uit 

Voetbal-West blijkt, dat de informatie waarop de brief is gebaseerd, onjuist is.  
e.  De barcommissie heeft te weinig mensen voor de bezetting van de bar, vooral op zaterdag en zondag. Ledenraad 

kijkt uit naar uitbreiding.  
f.  Er komt een verslag van de aanvoerdersavond in de LENSrevue.  
g.  Over een boetesysteem wordt de Ledenraad geïnformeerd  
h.  De Ledenraad moet op een van de volgende vergaderingen een standpunt innemen over het al dan niet weghalen 

van het biljart. Feestcommissie voelt er veel voor. Bestuur niet.  
i.  Er is een subsidie toegezegd voor de inrichting van de speeltuin.   
 
12 .VOLGENDE VERGADERING  
Dinsdag 10 november 20.30 uur, clubgebouw. Enige agendapunt is dan: Begroting.  
Stukken zullen ruimschoots op tijd worden toegezonden.  
 
Pierre Heijnen, notulist 
16/10/81  
 


